



Referat for bestyrelsesmøde d. 08.02.24

Til stede: Peter Sandgaard, Karsten Bank Petersen, René Kvistgaard, Tonni Tølbøll Lund
Aagesen, Morten Kristensen, Erik Nielsen, Morten Agerbæk

Fraværende: Jette Juhl Christensen

Referent: Morten Agerbæk

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 11.01.2024

- a. Bemærkninger? – 3 min

Referatet blev godkendt

2. Andre emner til agendaen? – 2 min

Intet at bemærke

3. Formand – Peter

Status - 5 min

- Ift. fjernvarme afventer Peter tal fra Kassereren. Der arbejdes (Peter) fortsat på en løsning der friholder ES for kontant bidrag.

Udlejning af vinterbaderlokale til "Sup udleje"

- Med inspiration fra lignende setup i Silkeborg arbejdes der på et samarbejde med lokal surf og vandlegetøjsudlejning. Ungdomsafdelingen er positive for at undersøge mulighederne for et samarbejde. Brug af lokaler tidligere vinterbadelokaler skal afklares med Marinaen samt den træneransvarlige. Nærmere projektbeskrivelse udfærdiges.

Liste over deltagere under udvalg (Som Morten A's)

- FM ønsker komplet list med frivillige i klubben samlet og distribueret i bestyrelsen. Peter sørger for oversigt i RF

4. Hovedtemaer

- a. Nyt møde format – 5 min

Kører - intet at bemærke for senere evaluering

- b. Struktur på emner som arbejdes med og som sættes på venteliste - Peter - 10 min

Emneliste bliver lagt på RF



- c. Junior halvårs medlemskab – Morten A – 5 min
Princippet for en ½ sæson er vedtaget men det forudsætter at et medlemsadministrationssystem kan håndtere forskellige medlemskaber.

5. Briefing fra tværgående udvalg

Medlemsadministration – Tonni – 3 min

- Ombord demo blev aflyst. Afventer ny invitation. Tonni er oprettet i en demo-version og vil forsøge at oprette de andre interesserede. Der er enighed om at vi skal teste og evaluere 1 yderligere system. Minforening er udvalgt og Tonni arrangerer en demo.

J70 - Tonni – 3 min

- Der er nedsat en projektgruppe bestående af Mads Robl, Jens Vestergaard, Jesper Heegaard, Tonni og de arbejder på sagen. Næste skridt er afklaring af bådplads samt fonds- og sponsoransøgninger. Generelt findes ikke mange brugt til salg. Udgangspunktet er at dette projekt ikke belaster ES almindelige økonomi.

Fjernvarme - Erik og Peter – 5 min

- Der arbejdes fortsat på en løsning så ungdomsafdelingen har varmt vand til foråret.

Sponsor – Morten K – 3 min

- Der er flere skibe i søen på fondsmidler fra forskellig side. Jette arbejder på de lokale sponsorer.

Regatta – Karsten – 3 min

- Møde afholdt 23.01.24 Karsten, Tonni og Morten A. Udvalget vil tilse samarbejde på tværs af båd/jolleklasser i en koordinerende funktion.

Teknik (hvis noget)

- Har nok at tage fat i generelt og forudser gennemgang og rep. af samtlige RIB indenfor de næste 2 mdr.

6. Briefing fra dialog møder – 10 min

- a. DS Møde i Marselisborg 17.01.24 - (?)



- God møde for networking og gav indtryk af at alle andre klubber i regionen arbejder med samme opgaver/udfordringer som ES. Konkret blev der taget initiativ for arrangement "Åbent hav" hvor andre klubber kan besøge Egå og grillen bliver tændt. Jette og Morten K er tovholdere.
 - b. Havnen – Jette og Peter
- Intet at bemærke

c. Andre møder

7. Optimist/Ungdom – Morten A – 5 min

- a. Status
- Der arbejdes på sæsonens arrangementer – herunder Opti Camp og "lys-sejlads", o.lign.

8. Storjoller – Tonni – 5 min

- a. Status
- Cotender ønsker leje af klubhus og RIBs for en træningslejr. De er velkommen og tilbydes lejepriser som nærtstående.

9. Sejlerskolen – René – 5 min

- a. Status
- Alt kører efter planen. 2./3. marts afholdes teoriprøver og aktuelt 22 tilmeldte til praktisk sejlads.

10. Kapsejlads – Karsten – 5 min

- a. Status
- Planlægningsarbejde er godt i gang med fokus på bl.a. hvervekampagne for nye deltagere. Medio april afholdes korte kurser

11. Næstformand / Turudvalg – Jette – 5 min

- a. Status
- b. Tursejlads – 7. Juni Destination Egå
- c. Medlems undersøgelse

12. Husudvalg – Erik – 5 min

- a. Køkken, Klub og Jollehus status



- Udlånsregler diskuteret og Karsten fremlægger reviderede retningslinjer for udlån/leje. Bestyrelsen aftalte en forsøgsperiode på ES lokaler og Jolle/ungdomsafdelingen forelægger og diskuterer internt.

13. Økonomi – Morten K – 5 min

a. Status

- Ikke noget at berette.

14. Nyhedsbrev – Jette (Hvis nødvendigt)

- Ikke noget at berette.

15. Eventuelt – 5 min

a. Rushfile struktur – Karsten – 5 min

- Ny struktur – alle giver positive tilbagemeldinger.

16. Næste møde 14. marts 2024 – 3 min

Hovedtema til næste møde:

- a. Hvordan er formen? Er alle mellemledere, trænere/instruktører klar til sæsonen?
- b. Resultat fra Medlemsundersøgelsen – og diskussion af nødvendige initiativer